

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM490660

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	MERGER		
<b>EFFECTIVE DATE:</b>	04/01/2013		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
SMSC Europe GmbH		04/01/2013	Limited Liability Company:
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	Microchip Technology Germany GmbH		
<b>Street Address:</b>	Osterfeldstrasse 82		
<b>City:</b>	Ismaning		
<b>State/Country:</b>	GERMANY		
<b>Postal Code:</b>	D 85737		
<b>Entity Type:</b>	Limited Liability Company: GERMANY		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 4</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	2200991	OPTOLYZER	
<b>Registration Number:</b>	3232087	MOST	
<b>Registration Number:</b>	2649670	MOST	
<b>Registration Number:</b>	3266998	MOST	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	5128538801		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	512-853-8800		
<b>Email:</b>	dkgpto@intprop.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Dwayne K. Goetzel		
<b>Address Line 1:</b>	P.O. Box 398		
<b>Address Line 4:</b>	Austin, TEXAS 78767-0398		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Dwayne K. Goetzel		
<b>SIGNATURE:</b>	/Dwayne K. Goetzel/		
<b>DATE SIGNED:</b>	09/19/2018		
<b>Total Attachments: 15</b>			
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page1.tif			

CH \$115.00 2200991

source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page2.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page3.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page4.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page5.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page6.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page7.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page8.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page9.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page10.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page11.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page12.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page13.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page14.tif  
source=Merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH#page15.tif

2842

URNr. .... /2013  
Vom 05.11.2013

**Niederschrift  
über einen  
Verschmelzungsvertrag  
sowie zwei  
Gesellschafterversammlungen**

**Minutes  
of a  
Merger Agreement  
and two  
Shareholders' Meetings**

*[Convenience Translation]*

Heute, den fünften November  
zweitausendunddreizehn

- 05.11.2013 -

Today, this fifth day of November  
two thousand and thirteen

- 2013,11,05 -

erschieden vor mir,

**Prof. Dr. Dieter Mayer**

Notar in München

in meinen Amtsräumen in

80333 München, Pacellistr. 14

appeared before me,

**Prof. Dr. Dieter Mayer**

notary public in Munich

in the premises in

80333 Munich, Pacellistr. 14

1. Herr Frederik Johannesdotter,  
Rechtsanwalt, geschäftsansässig:  
KPMG Rechtsanwalts-gesellschaft mbH  
Ganghoferstraße 29, 80339 München

mir, Notar, persönlich bekannt,

(nachfolgend auch:  
der „Erschienene I“)

handeI nd

1. Mr. Frederik Johannesdotter,  
attorney at law, with business address:  
KPMG Rechtsanwalts-gesellschaft mbH  
Ganghoferstr. 29, 80339 Munich,  
personally known to me, the Notary

(hereinafter also:  
the “Person Present I”)

act ing

nicht im eigenen Namen, sondern für

not on his own behalf, but on behalf of

a)

**Microchip Technology Germany GmbH**

mit dem Sitz in Gilching, Landkreis Starnberg, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts München unter HRB 197653

(nachfolgend auch „**Übernehmer der Rechtsträger**“)

als deren einzelvertretungsberechtigter und von den Beschränkungen des § 181 BGB befreiter Bevollmächtigter

Entsprechende Vollmachtsurkunde vom 7. Oktober 2013 lag während dieser Beurkundung in Urschrift vor und ist dieser Urkunde in beglaubigter Abschrift beigelegt.

sowie handelnd für

b)

**SMSC Europe GmbH**

mit dem Sitz in Karlsruhe, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Mannheim unter HRB 111275

(nachfolgend auch „**Übertragender Rechtsträger**“)

als deren einzelvertretungsberechtigter und von den Beschränkungen des § 181 BGB befreiter

a)

**Microchip Technology Germany GmbH**

with its seat in Gilching, district of Starnberg, registered in the Trade Register of the Local Court of Munich under HRB 197653

(hereinafter also “**Acquiring Entity**”)

as authorized person entitled to represent solely and released from the restrictions as set forth in Sec. 181 German Civil Code (BGB)

A corresponding Power of Attorney dated 7 October 2013 was presented during this notarization as original and is attached to this deed as a certified copy.

and acting on behalf of

b)

**SMSC Europe GmbH**

with its seat in Karlsruhe, registered in the Trade Register of the Local Court of Mannheim under HRB 111275

(hereinafter also “**Transferring Entity**”)

as authorized person entitled to represent solely and released from the restrictions as set forth

Bevollmächtigter

Entsprechende Vollmachtsurkunde vom 7. Oktober 2013 lag während dieser Beurkundung in Urschrift vor und ist dieser Urkunde in beglaubigter Abschrift beigelegt.

in Sec. 181 German Civil Code (BGB)

A corresponding Power of Attorney dated 7 October 2013 was presented during this notarization as original and is attached to this deed as a certified copy.

sowie

and

2. Frau Friederike Focken, Rechtsanwältin, geschäftsansässig: KPMG Rechtsanwaltsgesellschaft mbH, Ganghoferstr. 29, 80339 München

mir, Notar, von Person bekannt,

(nachfolgend auch: die „Erschienene II“)

handelnd nicht für sich selbst, sondern für

**Microchip Technology Ireland Limited**

einer Gesellschaft nach irischem Recht mit Sitz in Dublin, eingetragen beim Handelsregister Dublin unter Nr. 381811

(nachfolgend auch „Gesellschafterin“)

2. Mrs. Friederike Focken, attorney at law, with business address:

KPMG Rechtsanwaltsgesellschaft mbH Ganghoferstr. 29, 80339 Munich,

personally known to me the Notary,

(hereinafter also “**Person Present II**”), acting not on her own behalf, but on behalf of

**Microchip Technology Ireland Limited**

a company under the laws of Ireland with its seat in Dublin, registered with the trade register of Dublin under no. 381811

(hereinafter also “**Shareholder**”)

als deren einzelvertretungsberechtigte Bevollmächtigte

Entsprechende Vollmachtsurkunde vom 10. Oktober 2013 lag während dieser Beurkundung in Urschrift vor und ist dieser Urkunde in beglaubigter Abschrift beigelegt.

Auf Ersuchen der Erschienenen beurkunde ich ihren Erklärungen entsprechend, was folgt:

#### **A Präambel**

1. Der Übertragende Rechtsträger, der Übernehmende Rechtsträger sowie die Gesellschafterin sind Gesellschaften der Microchip-Gruppe.
2. Das Stammkapital des Übernehmenden Rechtsträgers, der Microchip Technology Germany GmbH, beträgt EUR XXXX und ist nach Angabe voll erbracht.

Alleiniger Gesellschafter des Übernehmenden Rechtsträgers ist die Gesellschafterin, die Microchip Technology Ireland Limited, mit XXXX Geschäftsanteilen (Nr. XXXX) im Nennwert von jeweils EUR 1. Dies ergibt sich aus der zuletzt im elektronischen Handelsregister des Übernehmenden Rechtsträgers aufgenommenen Gesellschafterliste vom 19. September 2012, die dieser Urkunde als **Anlage A.2.** in Kopie zu Beweis Zwecken beigelegt ist.

as authorized person entitled to represent solely

A corresponding Power of Attorney dated 10 October 2013 was presented during this notarization as original and is attached to this deed as a certified copy.

Upon request of the Persons Present, I hereby notarize the following statements that were made in my presence:

#### **A Preamble**

1. The Transferring Entity, the Acquiring Entity as well as the Shareholder are companies of the Microchip-group of companies.
2. The share capital of the Acquiring Entity, Microchip Technology Germany GmbH, amounts to EUR XXXX and is, according to the statements made, fully paid in.

The sole shareholder of the Acquiring Entity is the Shareholder, Microchip Technology Ireland Limited, with XXXX shares (no. XXXX) in a nominal value of EUR XXXX each. This is stated in the Shareholders' List dated 19 September 2012 which is currently kept in the files of the electronic Trade Register of the Acquiring Entity and which is attached as **Annex A.2.** to this deed as a copy for proof purposes.

3. Das Stammkapital des Übertragenden Rechtsträgers, der SMSC Europe GmbH, beträgt EUR XXXX und ist nach Angabe voll erbracht.  
Alleiniger Gesellschafter des Übertragenden Rechtsträgers ist der Übernehmende Rechtsträger, die Microchip Technology Germany GmbH, mit einem Geschäftsanteil in Höhe von EUR XXXX (Nr. 1).  
Dies ergibt sich aus der zuletzt im elektronischen Handelsregister des Übertragenden Rechtsträgers aufgenommenen Gesellschafterliste vom 27. Dezember 2012, die dieser Urkunde als **Anlage A.3.** in Kopie zu Beweis Zwecken beigefügt ist.
4. Gegenstand dieses Vertrages ist die Verschmelzung der SMSC Europe GmbH auf die Microchip Technology Germany GmbH (Verschmelzung der Tochter auf die Muttergesellschaft).

## B

### Verschmelzungsvertrag

Der Übertragende Rechtsträger und der Übernehmende Rechtsträger schließen folgenden Verschmelzungsvertrag:

#### § 1

##### Firma und Sitz

1. Die Firma des Übertragenden Rechtsträgers lautet SMSC Europe GmbH. Der Sitz des Übertragenden Rechtsträgers ist Karlsruhe.
2. Die Firma des Übernehmenden Rechtsträgers lautet Microchip Technology Germany GmbH. Der Sitz des

3. The share capital of the Transferring Entity, SMSC Europe GmbH, amounts to EUR XXXX and is, according to the statements made, fully paid in.  
The sole shareholder of the Transferring Entity is the Acquiring Entity, Microchip Technology Germany GmbH, with a share in the nominal value of EUR XXXX (no. 1). This is stated in the Shareholders' List dated 27 December 2012 which is currently kept in the files of the electronic Trade Register of the Transferring Entity and which is attached as **Annex A.3.** to this deed as a copy for proof purposes.
4. The object of this agreement is the merger of SMSC Europe GmbH into Microchip Technology Germany GmbH (upstream merger).

## B

### Merger Agreement

The Transferring Entity and the Acquiring Entity enter into the following merger agreement:

#### § 1

##### Company's name and seat

1. The company's name of the Transferring Entity is SMSC Europe GmbH. The seat of the Transferring Entity is Karlsruhe.
2. The company's name of the Acquiring Entity is Microchip Technology Germany GmbH. The seat of the Acquiring Entity is Gilching, district

Übernehmenden Rechtsträgers ist Gilching, Landkreis Starnberg.

of Starnberg.

## § 2

### Vermögensübertragung

Der Übertragende Rechtsträger überträgt sein Vermögen als Ganzes mit allen Rechten und Pflichten unter Ausschluss der Abwicklung im Wege der Verschmelzung nach §§ 2 Nr. 1 ff, §§ 46 ff UmwG (Verschmelzung zur Aufnahme) auf den Übernehmenden Rechtsträger.

## § 2

### Transfer of Assets and Liabilities

The Transferring Entity transfers its assets and liabilities as a whole with all rights and obligations without liquidation by means of a merger pursuant to Sec. 2 No. 1 et seq., Sec. 46 et seq. Reorganization Act (UmwG) to the Acquiring Entity (merger by acquisition).

## § 3

### Gegenleistung

Der Übernehmende Rechtsträger ist Alleingesellschafter des Übertragenden Rechtsträgers. Die Geschäftsanteile des Übernehmenden Rechtsträgers sind vollständig eingezahlt. Eine Kapitalerhöhung des Übernehmenden Rechtsträgers darf nicht erfolgen (§ 54 Abs. 1 Satz 1 Nr. 1 UmwG).

## § 3

### Consideration

The Acquiring Entity is the sole shareholder of the Transferring Entity. The shares of the Acquiring Entity are fully paid in. A capital increase of the Acquiring Entity is not allowed (Sec. 54 Para 1 Sent. 1 No. 1 German Reorganization Act (UmwG)).

## § 4

### Besondere Rechte und Vorteile

Besondere Rechte und Vorteile für die Gesellschafter des Übertragenden Rechtsträgers oder an sonstige in § 5 Abs. 1 Ziff. 7 und 8 UmwG bezeichnete Personen werden nicht gewährt.

## § 4

### Special Rights and Privileges

No special rights or privileges shall be granted to the shareholder of the Transferring Entity or any other persons mentioned in Sec. 5 Para. 1 No. 7 and 8 UmwG.



## § 5

### **Verschmelzungstichtag**

Der Übernehmende Rechtsträger übernimmt das Vermögen des Übertragenden Rechtsträgers im Innenverhältnis mit Wirkung zum 1. April 2013, 0:00 Uhr. Von diesem Zeitpunkt an gelten die Geschäfte und Handlungen des Übertragenden Rechtsträgers als für Rechnung des Übernehmenden Rechtsträgers getätigt (**Verschmelzungstichtag**).

## § 5

### **Merger Date**

In their internal relationship, the Acquiring Entity shall acquire the assets and liabilities of the Transferring Entity with effect from 1 April 2013, 0:00 o'clock. As from this point of time onwards transactions and actions by the Transferring Entity shall be deemed to have been effected on account of the Acquiring Entity (**merger date**).

## § 6

### **Geschäfte bis zur Wirksamkeit der Verschmelzung**

Bis zur Eintragung der Verschmelzung im Handelsregister des Übernehmenden Rechtsträgers wird der Übertragende Rechtsträger über seine Vermögensgegenstände nur im Rahmen eines ordnungsgemäßen Geschäftsganges oder mit Einwilligung des Übernehmenden Rechtsträgers verfügen.

## § 6

### **Business until the effectiveness of the merger**

The Transferring Entity shall be authorized to dispose of its assets only in a normal course of business or with the consent of the Acquiring Entity until the merger has been registered with the Trade Register of the Acquiring Entity.

## § 7

### **Verschmelzungsbilanz**

Der Verschmelzung wird die Bilanz des Übertragenden Rechtsträgers auf den 31. März 2013 zugrunde gelegt.

## § 7

### **Merger Balance Sheet**

The merger is based on the balance sheet of the Transferring Entity as of 31 March 2013.

## § 8

### **Folgen der Verschmelzung für die Arbeitnehmer und ihre Vertretungen**

1. Die Folgen der Verschmelzung für die

## § 8

### **Consequences of the Merger for the Employees and their Representatives**

1. The consequences of the merger for

Arbeitnehmer des Übertragenden Rechtsträgers ergeben sich aus den §§ 20 Abs. 1 Nr. 1 und 2, 324 UmwG sowie § 613a BGB.

2. Mit dem Wirksamwerden der Verschmelzung, d.h. dem Tag der Eintragung der Verschmelzung in das Handelsregister des Übernehmenden Rechtsträgers, gehen sämtliche Arbeitsverhältnisse, die mit dem Übertragenden Rechtsträger bestehen, gemäß § 613a Abs. 1 BGB mit allen Rechten und Pflichten auf den Übernehmenden Rechtsträger über. Diese Arbeitsverhältnisse können arbeitgeberseitig nicht wegen der Verschmelzung gekündigt werden, § 613a Abs. 4 BGB.
3. Die Dienstzeiten, die die übergehenden Arbeitnehmer bei dem Übertragenden Rechtsträger zurückgelegt haben, werden bei dem Übernehmenden Rechtsträger voll angerechnet.
4. Sofern Rechte und Pflichten aus den Arbeitsverhältnissen bei dem Übertragenden Rechtsträger durch Rechtsnormen eines Tarifvertrages geregelt sind, gelten diese tarifvertraglichen Rechte und Pflichten nach § 613a Abs. 1 S. 2 bis 4 BGB i.V.m. § 324 UmwG fort. Betriebsvereinbarungen des Übertragenden Rechtsträgers gelten fort, soweit sie nicht im Einzelfall durch vorrangige Regelungen beim Übernehmenden Rechtsträger abgelöst werden.
5. Die von dem Übergang betroffenen Arbeitnehmer werden gemäß § 613a Absatz 5 BGB vor dem Übergang in Textform unterrichtet werden über den Zeitpunkt oder den geplanten Zeitpunkt des Übergangs, den Grund für den

the Transferring Entity's employees result from Sec. 20 para. 1 no. 1 and 2, 324 German Reorganization Act (UmwG) as well as Sec. 613a German Civil Code (BGB).

2. When the merger takes effect, i.e. on the day of the registration of the merger in the Trade Register of the Acquiring Entity, all employment relationships with the Transferring Entity shall be transferred to the Acquiring Entity with all rights and obligations pursuant to Sec. 613a para. 1 German Civil Code (BGB). These contracts cannot be terminated by the employer because of the merger, see sec. 613a para. 4 BGB.
3. The periods of times of the employment of the employees with the Transferring Entity shall be totally transferred to the Acquiring Entity.
4. Provided the duties and obligations of the employment are governed by a collective agreement at the Transferring Entity, these duties and obligations continue to apply according to Sec. 613a para. 1 sent. 2 to 4 German Civil Code (BGB) in connection with Sec. 324 German Reorganization Act (UmwG). Works agreements of the Transferring Entity continue to apply, as far as they are not displaced by prevailing works agreements of the Acquiring Entity.
5. According to Sec. 613a para. 5 German Civil Code (BGB) the employees affected by the transfer will be notified before the transfer in written form as to the timing or the planned timing of the transfer, the reason for the transfer, the

Übergang, die rechtlichen, wirtschaftlichen und sozialen Folgen des Übergangs für die Arbeitnehmer und die hinsichtlich der Arbeitnehmer in Aussicht genommenen Maßnahmen.

6. § 613a BGB gilt nicht für die Ansprüche auf betriebliche Altersversorgung der ehemals beim Übertragenden Rechtsträger beschäftigten Arbeitnehmer im Ruhestand.
  7. Ein Widerspruchsrecht nach § 613a Abs. 6 BGB gegen den Übergang eines Arbeitsverhältnisses besteht aufgrund der Verschmelzung mit Hinweis auf die Entscheidung des Bundesarbeitsgerichts vom 21. Februar 2008, Az.: 8 AZR 157/07, nicht. Dem Arbeitnehmer steht jedoch ein außerordentliches Kündigungsrecht mit einer 2-Wochen-Frist zu, deren Frist mit der Kenntnis von der Eintragung der Verschmelzung im Handelsregister des Übernehmenden Rechtsträgers zu laufen beginnt.
  8. Betriebsstillegungen sind infolge der Verschmelzung nicht geplant. Der Betrieb des Übertragenden Rechtsträgers wird nach Wirksamwerden der Verschmelzung als Zweigniederlassung des Übernehmenden Rechtsträgers fortgeführt.
  9. Es besteht weder bei dem Übernehmenden Rechtsträger noch bei dem Übertragenden Rechtsträger ein Betriebsrat.
  10. Andere als die oben beschriebenen Folgen und Maßnahmen bestehen im Rahmen dieser Verschmelzung nicht, insbesondere ergeben sich keine Folgen für die Arbeitnehmer des Übernehmenden Rechtsträgers.
6. Sec. 613a does not apply to rights regarding company pension schemes of the former employees of the Transferring Entity who are now retired.
  7. Employees have no right to object to such a transfer of employment due to the merger (see Decision of the Federal Labour Court dated February 21, 2008, Official file 8 AZR 157/07). The employee, however, is entitled to terminate his employment relationship extraordinarily within a notice period of two weeks. The notice period starts with the knowledge of the registration of the merger with the Trade Register of the Acquiring Entity
  8. Closures of the business in connection with the merger are not intended. The business of the Transferring Entity shall be continued as a branch of the Acquiring Entity after the legal effectiveness of the merger.
  9. Neither the Acquiring Entity nor the Transferring Entity has a works council.
  10. There are no other consequences of the merger than the consequences that are mentioned above, in particular there are no consequences for the employees of the Acquiring Entity.

**§ 9**

**Grundbesitz**

Der Übertragende Rechtsträger hält keinen Grundbesitz.

**§ 10**

**Schlussbestimmungen**

Sollten einzelne Bestimmungen dieses Vertrages unwirksam oder nicht durchführbar sein, so bleiben die übrigen Teile insgesamt wirksam. An Stelle der unwirksamen oder undurchführbaren Bestimmungen werden die Parteien eine solche Vereinbarung treffen, die den mit den unwirksamen oder undurchführbaren Bestimmungen verfolgten wirtschaftlichen Zwecken in zulässiger Weise am nächsten kommen. Dies gilt entsprechend für Lücken.

**C**

**Gesellschafterversammlung der  
SMSC Europe GmbH**

Alleiniger Gesellschafter des Übertragenden Rechtsträgers ist die Microchip Technology Germany GmbH.

Microchip Technology Germany GmbH hält hiermit unter Verzicht auf sämtliche gesetzlichen und satzungsmäßigen Frist- und Formvorschriften, die die Einberufung und Abhaltung einer Gesellschafterversammlung betreffen, eine Gesellschafterversammlung der

**§ 9**

**Real Property**

The Transferring Entity possesses no real property.

**§ 10**

**Final Clause**

In case single provisions of this agreement are invalid or not enforceable, the further parts as a whole shall remain effective. The invalid or unenforceable provision shall be replaced by an agreement of the parties of such permissible provisions which come nearest to the economic effect intended by the invalid or not executable provisions. This shall apply accordingly for gaps.

**C**

**Shareholders' Meeting of  
SMSC Europe GmbH**

The sole shareholder of the Transferring Entity is Microchip Technology Germany GmbH.

Waiving all requirements of form and timely notice as prescribed by law and the articles of association regarding the convening and the procedure for a shareholders' meeting, Microchip Technology Germany GmbH hereby holds a shareholder's meeting of

## SMSC Europe GmbH

ab und beschließt, was folgt:

and resolves the following:

### **Zustimmung zum Verschmelzungsvertrag**

Dem Verschmelzungsvertrag unter Punkt B dieser Urkunde zwischen der SMSC Europe GmbH und der Microchip Technology Germany GmbH wird zugestimmt.

### **Consent to the merger agreement**

The merger agreement under lit. B of this deed between SMSC Europe GmbH and Microchip Technology Germany GmbH is hereby approved.

Weitere Beschlüsse werden nicht gefasst.

There are no further resolutions.

Die Gesellschafterversammlung ist damit beendet.

This concludes the shareholder's meeting.

### **D**

#### **Gesellschafterversammlung der Microchip Technology Germany GmbH**

Alleiniger Gesellschafter des Übernehmen- den Rechtsträgers ist die Microchip Technology Ireland Limited

Microchip Technology Ireland Limited hält hiermit unter Verzicht auf sämtliche gesetzlichen und satzungsmäßigen Frist- und Formvorschriften, die die Einberufung und Abhaltung einer Gesellschafterversammlung betreffen, eine Gesellschafterversammlung der

### **D**

#### **Shareholders' Meeting of Microchip Technology Germany GmbH**

The sole shareholder of the Acquiring Entity is Microchip Technology Ireland Limited

Waiving all requirements of form and timely notice as prescribed by law and the articles of association regarding the convening and the procedure for a shareholders' meeting, Microchip Technology Ireland Limited hereby holds a shareholders' meeting of

**Microchip Technology Germany GmbH**

ab und beschließt was folgt:

### **1. Zustimmung zum Verschmelzungsvertrag**

Dem Verschmelzungsvertrag unter Punkt B dieser Urkunde zwischen der SMSC Europe GmbH und der Microchip Technology Germany GmbH wird zugestimmt.

### **2. Sitzverlegung**

Der Sitz des Übernehmenden Rechtsträgers wird von Gilching nach Ismaning, Landkreis München, verlegt. Entsprechend wird § 1 Absatz (2) der Satzung des Übernehmenden Rechtsträgers geändert und lautet neu wie folgt:

„ § 1 Firma und Sitz

- (1) (unverändert).
- (2) Der Sitz der Gesellschaft ist Ismaning, Landkreis München.“

Weitere Beschlüsse werden nicht gefasst.

Die Gesellschafterversammlung ist damit beendet.

### **E Verzichtserklärungen**

Microchip Technology Ireland Limited als alleiniger Gesellschafter des Übernehmenden Rechtsträgers und Microchip Technology Germany GmbH als alleiniger Gesellschafter des Übertragenden Rechtsträgers

and resolves the following:

### **1. Consent to the merger agreement**

The merger agreement under lit. B of this deed between SMSC Europe GmbH and Microchip Technology Germany GmbH is hereby approved.

### **2.**

The seat of the Acquiring Entity will be transferred from Gilching to Ismaning, District of Munich. Consequently, Sec. 1 Para. 2 of the articles of association of the Acquiring Entity is changed and now reads:

“Section 1 Name and Seat

- (1) (unchanged)
- (2) The seat of the company is at Ismaning, District of Munich.”

There are no further resolutions.

This concludes the shareholder's meeting.

### **E Waiver declarations**

Microchip Technology Ireland Limited as the sole shareholder of the Acquiring Entity and Microchip Technology Germany GmbH as the sole shareholder of

verzichten hiermit unwiderruflich

- auf die Unterrichtung der Gesellschafter (§ 47 UmwG) und die Vorbereitung der Gesellschafterversammlung (§ 49 UmwG),
- auf eine Klageerhebung gegen die Wirksamkeit der vorstehenden Verschmelzungsbeschlüsse und des Verschmelzungsvertrages,
- auf die Erstattung eines Verschmelzungsberichtes gemäß § 8 Absatz 3 Satz 1 UmwG,
- auf die Durchführung einer Verschmelzungsprüfung gemäß § 9 Absatz 3 UmwG sowie auf die Erstattung eines Verschmelzungsprüfungsberichts gemäß § 12 Absatz 3 UmwG,

#### F

#### Vollmacht

Die Erschienenen bevollmächtigen hiermit Frau Irene Eberl, Frau Andrea Mayer und Frau Elke Brunner, sämtlich Notarangestellte an der Notarstelle Prof. Dr. Dieter Mayer, München, und zwar jede einzeln und soweit rechtlich zulässig unter Befreiung von den Beschränkungen des § 181 BGB, etwaige Änderungen und Ergänzungen dieser Urkunde und der darauf bezogenen Beschlüsse vorzunehmen, soweit diese zu ihrem Vollzug erforderlich und zweckdienlich sind.

the Transferring Entity hereby irrevocably waive

- the notification of the shareholders (Sec. 47 UmwG) and the preparation of the shareholders' meeting (Sec. 49 UmwG),
- to file a complaint against the validity of the resolutions approving the merger or the merger agreement,
- the requirement of a merger report according to Sec. 8 Para. 3 sentence 1 UmwG,
- the requirement of a merger audit according to Sec. 9 Para. 3 UmwG and a merger audit report according to Sec. 12 Para. 3 UmwG,

#### F

#### Power of Attorney

The Persons Present hereby authorize Mrs. Irene Eberl, Mrs. Andrea Mayer und Mrs. Elke Brunner, all notary clerks at the office of notary public Prof. Dr. Dieter Mayer, Munich, each solely and as far as legally permitted released from the restrictions set forth in § 181 German Civil Code (BGB), to amend and complete this deed and the connected resolutions, to the extent required and appropriate for their execution.

**G**  
**Hinweise**

Der Notar hat insbesondere darüber belehrt bzw. darauf hingewiesen,

- dass die Verschmelzung und die Sitzverlegung erst mit Eintragung in das Handelsregister des Übernehmenden Rechtsträgers wirksam wird;
- dass Gläubigern der beteiligten Rechtsträger auf Anmeldung und Glaubhaftmachung ihrer Forderung hin nach Maßgabe des § 22 UmwG Sicherheit zu leisten ist;
- auf eine eventuelle Schadensersatzpflicht der Vertretungsorgane des Übertragenden Rechtsträgers nach § 25 UmwG;
- dass weitergehende Haftungsvorschriften bestehen können, insbesondere die §§ 25 HGB, 75 AO.

Diese Urkunde wurde in deutscher und englischer Sprache verfasst. Maßgeblich ist ausschließlich die deutsche Fassung; nur diese wurde vorgelesen.

**H**  
**Kosten, Abschriften**

Die Kosten dieser Urkunde und ihres Vollzugs sowie etwaige anfallende Verkehrssteuern trägt der Übernehmende Rechtsträger.

**G**  
**Notes**

The notary public cautioned in particular

- that the merger and the will only become effective upon registration with the trade register of the Acquiring Entity;
- that Creditors of the participating legal entities are to be provided security according to Sec. 22 Transformation Act (UmwG) upon filing of the claim and furnishing prima facie evidence for the existence of the claim;
- a potential liability of the representatives of the Transferring Entity for damages according to Sec. 25 UmwG;
- that there may be further liability provisions, in particular Sec. 25 HGB (German Commercial Code), Sec. 75 AO (German Fiscal Code).

This deed has been prepared in German and English language. The German version shall prevail; only this version was read out.

**H**  
**Costs, Copies**

The costs of this deed and its execution as well as any applicable transfer taxes shall be borne by the Acquiring Entity.



Von dieser Urkunde erhalten Abschriften:

- der Übertragende Rechtsträger,
- der Übernehmende Rechtsträger,
- die Gesellschafterin,
- das Amtsgericht München (Handelsregister) – zweifach -,
- das Amtsgericht Mannheim (Handelsregister) – zweifach -,
- das Finanzamt München für Körperschaften gem. § 54 EStDV,
- das Finanzamt Karlsruhe für Körperschaften gem. § 54 EStDV,
- KPMG Rechtsanwaltsgesellschaft mbH, z. Hd. Herrn RA Frederik Johannesdotter.

Copies shall be sent to:

- the Transferring Entity,
- the Acquiring Entity,
- the Shareholder,
- the Local Court of München (Trade Register) - two copies -,
- the Local Court of Mannheim (Trade Register) – two copies -,
- the tax authorities for corporations in Munich (§ 54 of the Income Tax Regulations (EStDV)),
- the tax authorities for corporations in Karlsruhe (§ 54 of the Income Tax Regulations (EStDV)),
- KPMG Rechtsanwaltsgesellschaft mbH, attn. attorney at law Frederik Johannesdotter.

*Vorgelesen vom Notar in deutscher Sprache, von den Erschienenen genehmigt und vom Notar und den Erschienenen eigenhändig unterschrieben wie folgt:*

*Read out by the notary public in German language, approved by the persons present and personally signed by the notary public and the persons present as follows:*



*Handwritten signatures and the word 'Notar'.*